



N-1

**Letter of Recommendation – National Candidate
Lettre de recommandation pour la candidature nationale**

NATIONAL PROMOTION COMMITTEE /
COMITÉ DE PROMOTION NATIONALE
VOLLEYBALL CANADA
1A-1084 rue Kenaston Street
Ottawa, Ontario
K1B 3P5
Fax: (613) 748-5727

We would like to recommend:

as National Candidate.

This official has been a Regional Referee for at least two full consecutive years and has expressed to us in writing interest in entering the national promotion program.

This official has been seen by Certified instructors in quality matches and has shown the necessary qualification in terms of activity, attitude and ability to enter the program.

You will find attached, the official' s written request and the official' s technical file.

DEADLINE: OCTOBER 1st

Submitted by / Soumis par

ROC Name / Nom du COR: _____

Signature : _____

Date : _____

Nous aimerions soumettre la candidature de :

en tant que candidat au programme national.

Cet arbitre est un arbitre régional depuis un minimum de 2 années consécutives et nous a soumis, par écrit, son intérêt à participer au programme nationale.

Cet arbitre fut aussi observé par un instructeur certifié qui confirme que le candidat possède les habiletés, l' attitude et les connaissances nécessaires afin de participer au programme national.

Veillez trouver ci-jointe la lettre officielle décrivant l' intérêt du candidat ainsi que son dossier technique.

DATE D' ÉCHÉANCE: 1er OCTOBRE

Revised May/mai 2017